
På styremøte i Stanghelle vellag 09.02.2021, vart sak om vidare utbygging på Stanghelle vest og 

dispensasjon frå rekkefølgekrav i reguleringsplanen (nytt friområde/nærmiljøanlegg nord for 

utbyggingsområde) teke opp. 

Stanghelle vellag ynskjer utvikling av bygda, og ser positivt på den vidare utbygginga som no skal skje 

.   

Oppgradering av turstien frå Agnavika og til ballbana i Åslia, og opprusting av dagens ballbane vil gje 

området og bygda eit løft. 

Det er kort avstand mellom det nye bustadområde og ballbana via skogen. Betre sti vil gjere det 

lettare å ta seg fram her for fleire, og knyter områda tettare saman.   

Ballbana og leikeområdet rundt er mykje i bruk, både av store og små. Bana kunne trenge ny grus, og 

sidan det er få leikeapparat her, hadde det vore veldig kjekt med noko nye apparat. 

Skogsområdet med gapahuk nord for nytt bustadområde er ofte i bruk i dag. Dette området kan 

framleis nyttast som friområde, heilt til utbygging vidare utover mot Tettaneset vert realisert (ny veg 

vidare vil gå gjennom dette skogsområdet). 

Ved betre tilrettelegging og oppgradering av det som fins av fasilitetar i området, ser ikkje vellaget 

noko problem i å utsetje krav om opparbeiding av friområde/nærmiljøanlegg no. 
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